
Še bomo hodili po Vodovodni cesti
Bližnjica v Šiško - Vodovodna cesta

- spet buri duhove. Govorice o ukinitvi
tega preheda pa so preuranjene, če-
prav prometna povezava na tem mestu
v (daljni) prihodnosti ni predvidena. Lu-
dvik Jarc (Soseska) in Peter Dernič
(skupščina občine) sta povedala, da
Vodovodna cesta na teh nekaj desetih
metrih ni asfaltirana zato, ker je površi-
na med progo in Slovenčevo cesto na
tem odseku namenjena razvoju Avtohi-
še Ljubljana in RSNZ. Dogovorjeno je
bilo, da te cestne povezave s Šiško ne
odpravijo. dokler ne bo zgrajena nova
cesta za promet motornih vozil, ki bo
povezovaia obe občini - to smo z iz-

gradnjo severne obvoznice in servisnih
cest ob njej dobili. Republiška promet-
na inšpekcija pa je v vseh občinah, kjer
teče kamniška proga, predlagala
zmanjšanje števila prečkanj te vse bolj
prometne proge, saj je nezgod kar pre-
cej. Ta pobuda je seveda usklajena z
načrti za odpravo podaljška Vodovo-
dne ceste in ukipitev železniškega pre-
hoda.

Kdaj? Za motorni promet zdaj ni več
ovir, saj novo cestno povezavo s Šiško
imamo, vprašanje pa so pešci, saj na
dolgem odseku med Drenikovo in se-
verno obvoznico lahko legalno prečka-

jo kamniško progo le po Vodovodni
cesti. Ideja za rešitev problema je do-
bra: prehod za pešce (nadhod nad pro-'
go) je predviden na poti spominov in
tovarištva v podaljšku Tolstojeve ulice
med Tovarno kovinske galanterije in
Ljubljanskimi mlekarnami. Odgovor na
vprašanje kdaj, pa je v težkih gospodar-
skih pogojih odvisen od denarja in od
dogovora med občinama Bežigrad in
Šiška ter odborom za izgradnjo poti
spominov in tovarištva. Do takrat pa so
lahko tisti, ki se vozijo ali hodijo v so-
sednjo občino po Vodovodni cesti brez
skrbi. Ne bo jim treba delati ovinkov!
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